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Abstract (en)
The method consists of sticking a layer of carbon fibre cloth onto a structure reinforcing surface (4). Firstly the reinforcing surface is prepared and
then coated with an epoxy resin layer in the fluid state. A dry flexible cloth (3), constituted from carbon fibres, is placed onto the resin layer still in the
fluid state. A sufficient pressure is exerted on the cloth to impregnate the resin and equalise the resin film. The carbon fibre cloth has the shape of
a band (7) which extends in a longitudinal direction (X). The carbon fibres form a continuous wire chain parallel to the longitudinal direction and a
transverse wire weft.

Abstract (fr)
Il s'agit d'un procédé pour renforcer une structure (1) de génie civil, comportant les étapes suivantes : a) enduire une surface (4) de cette structure
au moyen d'une couche de résine à l'état fluide, capable d'adhérer sur la structure de génie civil et sur des fibres de carbone et de boucher
d'éventuelles fissures, b) et appliquer sur cette couche un tissu souple (3) sec, constitué de fibres de carbone ensimées, en exerçant sur ce tissu
une pression suffisante pour l'imprégner de résine, ledit tissu présentant, dans au moins une direction, une résistance à la rupture supérieure à 1
500 MPa et un module élastique compris entre 200 et 400 GPa. <IMAGE>
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